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       REPUBLIKA HRVATSKA 
 OSJEČKO-BARANJSKA ŽUPANIJA 
    OPĆINA JAGODNJAK 
      OPĆINSKO VIJEĆE  
 
      KLASA : 021-01/14-01/09 
      URBROJ : 2100/09-14-01/01 
      Jagodnjak, 22.12. 2014. 

 
 Z A P I S N I K  

s 11. sjednice Općinskog vijeća Općine Jagodnjak  
 
Sjednica Vijeća održana dana 22.12. 2014. godine u vijećnici Općine s početkom u  20,05  sati. 
 
Prisutni vijećnici:  Johan Urtajl, Predrag Tomašević, Dalibor Dragojlović, Janika Kling, Milan 
Zuber, Radivoj Damjanović, Milovan Pandur, Vjekoslav Pavlečić, Vlado Dombi, Milenko Tovjanin, 
Stevan Kovačević  
 
Ostali prisutni: Anđelko Balaban, načelnik Općine Jagodnjak, Stevo Mlinarević, zamjenik 
načelnika, Milena Jakić, ref. za rač. i fin.    
 
Predsjedavajući: Johan Urtajl, predsjednik vijeća 
Zapisničar: Jovan Nedić,dipl.iur.  
 
Sjednicu  otvara predsjedavajući, utvrđuje da sjednici prisustvuje 11  vijećnika te da se mogu 
donositi pravovaljane odluke.  
Predsjedavajući predlaže slijedeći 
 

D n e v n i   r e d 
 

1. Proračun Općine Jagodnjak za 2015. godinu  
2. Izmjene i dopune Proračuna Općine Jagodnjak za 2014. 
3. Plan Zimske službe 
4. Razno   

 
Nakon predloženog dnevnog reda, predsjedavajući poziva sve prisutne da iznesu svoje 
primjedbe i prijedloge za dopunu dnevnog reda. 
Kako nema primjedbi i dopuna, predsjedavajući dnevni red daje na usvajanje. 
Nakon glasanja utvrđuje da je prilikom glasanja bilo prisutno 11 vijećnika te da je isti usvojen 
jednoglasno.   
Prije prelaska na dnevni red, predsjedavajući poziva prisutne da iznesu svoje primjedbe na 
Zapisnik s 10. sjednice Općinskog vijeća Općine Jagodnjak održane 25.11.2014.  godine.  
Primjedbi nema i predsjedavajući daje  Zapisnik s 10. sjednice Općinskog vijeća na usvajanje.  
Nakon glasanja utvrđuje da je  jednoglasno glasovima 11 vijećnika donesena slijedeća 
 

O d l u k a 
 

Usvajaja se zapisnik s 10. sjednice vijeća od 25.11. 2014. godine,  KLASA : 021-01/14-01/07                   
URBROJ : 2100/09-14-01/01.    
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Predsjedavajući utvrđuje da se prelazi na dnevni red. 
 
 
Ad 1 – PRORAČUN za 2015. godinu  
 
Prijedlog Proračuna Općine Jagodnjak za 2015. godinu iznosi načelnik Općine Jagodnjak Anđelko 

Balaban.  

Pozdravlja sve prisutne i odmah prelazi na pojašnjavanje stavki proračuna, posebice onih stvaki 

koje se financiraju od strane EU fondova. Ukupan iznos Proračuna Općine Jagodnjak za 2015. 

godinu iznosi   13.893.584,00 kuna. Potom slijedi pojašnjavanje stavki prihodovne strane. 

Načelnik ističe kako je proračun relativno visok, gotovo 14 milijuna kuna. Prihodi od poreza na 

dohodak iznose 700.000,00 kuna, u što je uračunat manjak od gotovo 30 % zbog novog obračuna 

poreza na dohodak. Porez na imovinu iznosi 70.000,00 kuna, dok je porez na robu i usluge 

13.000,00 kuna, što je opet nešto manje zbog izmjene Zakona. Vezano uz pomoć od subjekata 

opće države, odnosi se na pomoć međunarodnih organizacija, odnosno EU fondove, uključujući i 

primitak IPARD sredstava. Pomoć iz proračuna izosi 1.820.834,00 kune, koja će se izravno dobiti 

iz proračuna , dok je pomoć od ostalih subjekata unutar općeg proračuna 3.670.000,00 kuna. 

Prihodi od imovine u iznosu od 1.400.000,00 kuna odnose se uglavnom na zakup 

poljoprivrednog zemljišta, te na ostale pristojbe. Od komunalnih doprinosa i naknada ukupno se 

očekuje 250.000,00 kuna, što je u biti povećanje jer se radi nova ažurirana baza podataka za 

obračun komunalne naknade i komunalnog doprinosa. Od prodaje nefinancijske imovine, većina 

se prihoda odnosi na prihode od  prodaje poljoprivrednog zemljišta, čak 460.000,00 kuna te od 

prodaje građevinskih objekata 15.000,00 kuna.  

Dalje iznosi proračunske rashode. Rashodi ukupno iznose 13.893.584,00 kune. Načelnik Balaban 

potom je odmah prešao na pojašnjavanje stavki rashodovne strane, osnosno na poseban dio 

proračuna gdje se pojašnjava o kojim se konkretno aktivnostima i projektima radi. U prvom 

dijelu tako se nalaze rashodi Općinskog vijeća u visini od 100.000,00 kuna, od toga je za rad 

Općinskog vijeća planirano je 38.000,00 kuna, osiguranje zgrade vrtića je 10.000,00 kuna, 

12.000,00 kuna za rad političkih stranaka, 5.000,00 kuna za Vijeće srpske nacionalne manjine, 

15.000,00 kuna za Zajedničko vijeće općina te za reprezentaciju 20.000,00 kuna. Rashodi za rad 

ureda načelnika iznose ukupno 362.546.00 kuna. Tekuća zaliha proračuna iznosi 15.000,00 

kuna. 124.000,00 kuna troškovi su promidžbe i informiranja. 60.000,00 kuna planirano je za 

Kulinijadu. Prema riječima načelnika Balabana, jedan od planova za slijedeću godinu je i 

postavljanje nadzornih kamera na smetlište, za što će se izdvojiti 5.000,00 kuna. Ukupni troškovi 

jedinstvenog upravnog odjela iznose 12.737.038,00 kuna, u što su uključene plaće zaposlenima, 

doprinosi te materijalni rashodi. Rashodi otplate javnog duga iznose 2.825.000, kuna. Za KTD 

Gmajna namjenjeno je 50.000,00 kuna, a za održavanje cesta  zimskim uvjetima 25.000,00 kuna. 

Za gradnju komunalne infrastrukture planirano je 7.685.000,00 kuna. Tu spadaju svi glavni 

projekti, od kojih je najvažniji vodovod u Bolmanu, za što je namjenjeno 250.000,00 kuna. Za 

renoviranje Doma kulture u Bolmanu planirano je 600.000,00 kuna, a projekt će biti nominiran 

Ministarstvu regionalnog razvoja. Kapitalni projekti su i izgradnja javne rasvjete i niskonaposke 

mreže, obnova Ulice Z.J.Jovanovića u Jagodnjaku, obnova spomenika Bolmanske bitke, izrada 

projektne dokumentacije za izgradnju ceste Jagodnjak - Beli Manastir, izgradnja ceste Vijenac 

Nikole Tesle - Ekonomija. Čak 3.500.000,00 kuna planirano je za sanaciju odlagališta i izgradnju 

reciklažnog dvorišta. Za razvoj poljoprivrede i gospodarstva biti će izdvojeno 321.250,00 kuna. 

Projekt kuće kulina i dalje ostaje kao projekt. Za aktivnosti Turističke zajednice Baranje biti će 

utrošeno 15.000,00 kuna, a načelnik Balaban istaknuo je kako od sada očekuje i još bolju 
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suradnju s TZ Baranje, s obzirom na činjenicu da je od nedavno novoizabrana direktorica Nada 

Čučković upravo iz Jagodnjaka. Jedan od planova je i da DVD Jagodnjak u budućnosti izgradi novi 

vatrogasni dom, što bi moglo biti moguće upravo zahvaljujući financiranju od strane EU fondova. 

Za protupožarnu i civilnu zaštitu biti će utrošeno 87.000,00 kuna, od toga 50.000,00 kuna za 

DVD Jagodnjak. Za kulturu i religijske i javne potrebe utrošit će se 157.000,00 kuna. Načelnik 

Balaban podržao je inicijativu Bolmanaca o osnivanju KUD Bolman za što je i proračunom 

predviđeno 15.000,00 kuna. Za projekt postavke Bolmanske bitke, čija je sedamdeseta obljetnica 

upravo 2015. godine, namjenjeno je 50.000,00 kuna. Za javne potrebe u sportu utrošit će se 

193.000,00 kuna. Za javne potrebe u obrazovanju izdvojit će se 238.000,00 kuna, od toga čak 

216.000,00 kuna za sufinaciranje rada Dječjeg vrtića Mali princ. Javne potrebe u socijalnoj skrbi 

iznose 218.000,00 kuna. Za  javne radove , brigu o vozilima, nabavu  i prijevoz  predviđeno je  

555.000,00 kuna.  

Presjedavajući daje prijedlog Proračuna za 2015. godinu na raspravu. 

Za riječ se javio donačelnik Stevo Mlinarević naglasivši kako bi svakako više sredstava trebalo 

izdvojiti za nadarene sportaše. Posebno se to odnosi uspjehe koje u streljaštvu postiže Denis 

Tomašević iz Bolmana.  

O troškovima vezanima uz sportske aktivnosti govorio je vijećnik Predrag Tomašević. 

Napominje da su veliki troškovi za opremu, misli se na pušku i municiju, zatim troškove 

putovanja, posebno jer od iduće godine nastupa u Europskoj lizi. Problem je što dok ne postane 

senior nema financiranja od strane saveza. Iznosi primjer gdje jedan metak košta dvije kune a na 

treningu prosječno ispuca 250 metaka. 

Načelnik predlaže da se kao zaslužnom sportašu, Denisu Tomaševiću isplaćuje mjesečno 800,00 

kuna iz Proračuna Općine Jagodnjak za 2015. godinu, da se time dopuni Program javnih potreba 

u sportu.  

Za riječ se javio i vijećnik Milan Zuber pohvalivši proračun i način njegova donšenja, točnije 

pohvalio je načelnika kako se o donošenju proračuna konzultirao i s oporbenim vijećnicima. 

Takvu bi suradnju trebalo nastaviti i u buduće. Vijećnik Zuber također je naglasio kako svakako 

treba više ulagati u mlade i talentirane sportaše. 

Predsjedavajući zaključuje raspravu o prijedlogu Proračuna za 2015. godinu i prijedlog 

Proračuna, sa izmjenom u Programu javnih potreba u sportu za 2015. koju je predložio načelnik, 

daje na usvajanje. 

Utvrđuje se da glasanju prisustvuje 11 vijećnika te da je jednoglasno glasanjem 11 vijećnika 

donesena slijedeća  

 

O d l u k a  

o donošenju Proračuna Općine Jagodnjak za 2015. godinu 

KLASA: 021-05/14-01/50, URBROJ: 2100/09-14-01/01 

Odluka je sastavni dio ovog Zapisnika.  

 

Ad 2 - Izmjene i dopune Proračuna Općine Jagodnjak za 2014. 

 

Prijedlog Izmjena i dopuna Proračuna Općine Jagodnjak za 2014. godinu iznosi  Milena Jakić, 

referent za računovodstvo i financije. 

Ističe kako prema izmjenama i dopunama Proračuna Općine Jagodnjak za 2014. godinu 

sveukupni prihodi iznose 8.477.618,00 kuna. Od toga se iznosa najveći dio čak 4.932.618,00 

kuna odnosi na prihode poslovanja, pri čemu pomoć od subjekata opće države iznosi 

2.117.000,00 kuna. Prihodi od nefinancijske imovine iznose 1.401.000,00 kuna.  
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Što se tiče sveukupnih rashoda prema Izmjenama i dopunama Proračuna Općine Jagodnjak za 

2014. godinu oni iznose 8.477.618,00 kuna. Rashodi poslovanja predviđaju se u iznosu 

3.968.629,00 kuna, rashodi za nabavku nefinancijske imovine 4.508.989,00 kuna.  Dalje iznosi 

podatke iz Posebnog dijela Izmjena i dopuna Proračuna.  

Predsjedavajući daje prijedlog Izmjena i dopuna Proračuna Općine Jagodnjak za 2014. godinu na 

raspravu. 

Vijećnik Milan Zuber traži pojašnjenje određenih izmjena i dopuna. 

Pojašnjenje daje Jakić Milena.  

Predsjedavajući zaključuje raspravu o prijedlogu Izmjena i dopuna Proračuna za 2014. godinu i 

prijedlog Izmjena i dopuna Proračuna daje na usvajanje. 

Utvrđuje se da glasanju prisustvuje 11 vijećnika te da je jednoglasno glasanjem 11 vijećnika 

donesena slijedeća  

 

O d l u k a  

o donošenju Izmjena i dopuna Proračuna Općine Jagodnjak za 2014. godinu 

KLASA: 021-05/14-01/51, URBROJ: 2100/09-14-01/02 

Odluka je sastavni dio ovog Zapisnika.  

 

Ad 3 - Plan Zimske službe 

 

Izvješće podnosi načelnik Balaban i vijećnike upoznaje s planom Zimske službe na 

nerazvrstanim prometnicama Općine Jagodnjak za 2014/15. godinu. Također, vijećnici su 

upoznati i sa svim pripremnim radnjama i obvezama Općine Jagodnjak i KTD Gmajna vezano uz 

održavanje prometnica u zimskim uvjetima. I treća točka dnevnog reda, plan Zimske službe, 

jednoglasno je izglasana od strane svih vijećnika Općinskog vijeća Općine Jagodnjak. 

Predsjedavajući otvara raspravu o prijedlogu Plana zimske službe. 

Kako se nitko ne javlja za raspravu  predsjedavajući zaključuje raspravu i prijedlog Plana zimske 

službe  daje na usvajanje. 

Utvrđuje se da glasanju prisustvuje 11 vijećnika te da je jednoglasno glasanjem 11 vijećnika 

donesena slijedeća  

 

O d l u k a  

o donošenju Plana zimske službe na nerazvrstanim prometnicama 

Općine Jagodnjak za 2014/2015. godinu 

KLASA: 021-05/14-01/52, URBROJ: 2100/09-14-01/01 

Odluka je sastavni dio ovog Zapisnika.  

 

Ad 4 - Razno 

 

Posljednju točku dnevnog reda otvara predsjedavajući pozivajući vijećnike da postave pitanja.  

Za riječ se javio vijećnik Milan Zuber, s dva pitanja. Prvo je vezano uz najavljeni dolazak 

predsjednik Republike Hrvatske Ive Josipovića u Jagodnjak, a drugo pitanje vezano je uz posjet 

općinskog čelništva Turskoj, točnije gospodarskom sajmu u Istanbulu.  

Odgovore je dao načelnik Balaban, ističući kako je potvrđen dolazak Predsjednika Republike 

Hrvatske  i upoznavši vijećnike s protokolom Predsjednikova boravka u Jagodnjaku. Naime, 

razlog njegove posjete je puštanje u rad nove ulične javne rasvjete u Jagodnjaku te otvorenje 

novoizgrađene prometnice Jagodnjak - Zornice. Načelnik  je također naglasio kako je upravo 
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Općina  Jagodnjak jedna od rijetkih koja se može pohvaliti dolaskom i sadašnjeg i bivšeg 

predsjednika.  

Načelnik Balaban vijećnike je izvjestio i o nedavnom boravku u Istanbulu. Razlog boravka bio je 

posjet gospodrskom sajmu svjetskih razmjera kako bi se uspostavila poslovna suradnja s 

turskim gospodarstvenicima te u budućnosti turski investitori doveli u Jagodnjak i jagodnjačku 

poslovnu zonu. Posjet sajmu realiziran je uz pomoć nepovratnih sredstava Ministarstva 

gospodarstva, naglasio je Balaban. 

Predsjedavajući se zahvajuje vijećnicima na suradnji te zaključuje sjednicu Vijeća u 21,20 sati. 

 

 

 

Zapisničar:                                                                                                                   Predsjednik: 

Jovan Nedić, dipl.iur.                                                                                                 Johan Urtajl 

 


